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Valberedningens förslag till styrelse, revisorer samt valberedning
inför Ka2ifs årsmöte 2024-11-23

Valberedare, vald på årsmötet 2023 – Anders Högelius.

Enligt föreningens stadgar skall 6-8 styrelseledamöter, utöver ordföranden och en suppleant utses

samt 1-2 revisorer och 1-3 valberedare.

Föreningen har haft 2-3 vakanta styrelse-platser, en vakant suppleant-plats och 1-2 vakanta

valberednings-platser.

För valberedningen har stort fokus riktats mot nominerades möjlighet till engagemang tidsmässigt

samt att hitta en trygg övergång till ny kassör/ekonomiansvarig gällande föreningens ekonomi. En

styrelseledamot har för avsikt att fullfölja sin mandattid till årsmötet 2025 och en av föreningens

revisorer är intresserad av att fortsätta sitt uppdrag ytterligare en mandatperiod.

Styrelsens sammansättning från och med årsmötet 2023

Styrelsens ordförande Mandattid
Freja Andersdotter 1 år

Styrelseledamöter Mandattid
Anders Andersson 1 år

Gabriella Stål 1 år

Karin Petersson 1 år

Peter Grundström 2 år

Freja Sahlin 2 år

Suppleant(er)
Vakanta

Revisorer Mandattid
Lars Smedjebäck 1 år

Marie Karlsson 1 år

Valberedning Mandattid
Anders Högelius 1 år
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Valberedningens förslag till styrelse på Årsmötet 2024-11-23

Styrelsens ordförande Mandattid

Anders Högelius 1 år, nyval

Styrelseledamöter Mandattid

Jenny Blum 2 år, nyval, tillfrågad vice ordförande

Anna Dyberg-Ek 2 år, nyval, tillfrågad sekreterare

Arvid Borg 2 år, nyval, tillfrågad kassör/ekonomiansvarig

Elina Zimmer 2 år, nyval

Ellida Stengård 1 år nyval

Magnus Jacobsson 1 år, nyval

Peter Grundström 1 år kvar på mandattiden

Suppleant(er)
VAKANT 1 år

Revisorer Mandattid
Lars Smedjebäck 1 år, omval

Per-Ola Carlsson 1 år, nyval

Valberedning Mandattid
Andreas Kraft 1 år, nyval

Lisen Walden 1 år, nyval
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Presentation av föreslagna förtroendevalda

Elina Zimmer

Har ett aktivt barn i föreningen född 2016 och ett barn född 2019 som sedan länge
längtar efter att få börja i en egen grupp.
Arbetar med socialt arbete och har sedan tidigare erfarenhet av styrelsearbete med
barnrättsfrågor då hon under flera år varit aktiv i organisationen Maskrosbarn. I
dagsläget kan hon lite om friidrott men har förstått att det finns gott om både kunskap
och visioner inom ka2if. Hon ser fram emot att lära sig mer och få vara en del i att
upprätthålla och utveckla en mycket fin och viktig förening.

Arvid Borg

Studerar sedan hösten 2023 kandidatprogrammet Fysisk Planering på Blekinge Tekniska Högskola.

Som flerårig friidrottsutövare sökte han sig tidigt till KA 2 IF för träning, tävling och gemenskap. Idag,

drygt ett år senare. infinner han sig i vad han anser är en trevlig träningsgrupp med god stämning där

balansen mellan seriös och måldriven träning samt lättsamt/avslappnat umgänge passar perfekt in i

en monoton studievardag.



2024

Magnus Jacobsson

49 år och bor på Hästö i Karlskrona tillsammans med fru Evelina och två barn Emil (17 år) och Malte

(15 år). Har varit engagerad i KA2IF sedan hösten 2013, först som tränare i 07- respektive 09-gruppen

och nu som tränare i löpgruppen. Även engagerad i tävlingssektionen och KA2IFs aktivitetsgrupp.

Toppar ka2-livet som projekt- och tävlingsledare för Blodomloppet i Karlskrona de senaste åren.

Jenny Blum

Friidrottsförälder tillika ledare i KA2IFs härliga 2007/2010-grupp. Ordförande i ka2ifs styrelse

2022-2023. Jobbar till vardags som Affärsområdesansvarig inom IT och flyttade för 10 år sedan

tillbaka till fantastiska Karlskrona efter flera år på annan ort.

När hon inte engagerar sig i diverse KA2IF-aktiviter spenderar hon gärna fritiden med familj och

vänner –är även svag för friluftsliv och långa skogspromenader med hunden.

Anders Högelius
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Förälder till två aktiva ka2-ungdomar (13 och 15 år), ledare i 2007/2010-gruppen och aktiv som

veteran. Mångårig valberedare som nu står till förfogande gällande ordförandeskapet i styrelsen.

Arbetar till vardags med organisation, utveckling- och styrelsefrågor inom fastighetsbranschen. Gillar

att lyssna på musik, umgås med familj och vänner och fantiserar om att läsa böcker.

Ellida Stengård

Kommer från Karlskrona och är nitton år. Drygt tio av dessa har hon varit medlem och aktiv i KA2IF.

Stavhopp är den huvudsakliga grenen och tränar med 03-06-gruppen. I våras tog hon studenten och

jobbar nu bland annat på Blomlöfs. När hon är ledig och inte är på Västramark eller i Sunnahallen

spenderas gärna tid tillsammans med vänner eller ute i naturen. Att vara med i styrelsen är

spännande, lärorikt och roligt. Ellida siktar på att nå nya höjder under året, och lära känna ännu fler

av er!
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Anna Dyberg-Ek

Har två tjejer som tränar i 2014 och 2012 grupperna. En man som är ledare i 2012-gruppen. Ekonom

och projektledare på Boverket med fokus på systemförvaltning samt verksamhetsövergripande frågor.

Tidigare styrelseerfarenhet bl.a. som verksamhetsrevisor under 6 år på Montessoriförskolan.


